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ACTA JUNTA MUNICIPAL DE LA MARINA 

 

Data: 26/10/2021 

Hora de començament: 19.30 h 

Assistents:  

- Alcalde d’Elx: Carlos González Serna 

- Regidora de Participació: Purificación Vives Pérez 

- Regidor de Pedanies: Vicente Alberola Gonzálvez 

- Alcaldessa Pedània de la Marina: Marisa Sánchez Díaz 

- Representant Grup PP: Javier García Mora 

- Representant Grup Ciutadans: Paz Gallud Conesa 

- Representant Grup VOX: Samuel Ruiz 

- Representant AV Pino Mar la Marina: Isabel Valentín Boix, Juan José Figueroa  

- Representant Club Caçadors Búho Real: Juan Amorós Soler 

 

Hora d’acabament: 21.00 h 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta anterior 

Atés que els membres de la Junta han rebut l’acta anterior, es pregunta si hi ha alguna objecció a 

aquesta, no havent-n’hi cap, l’acta queda aprovada. 

 

2. Qüestions d’interés de les pedanies pertanyents a la Junta 

 

 Carlos González, alcalde d’Elx, dona la benvinguda als assistents a la Junta Municipal de la Marina, i 

comença parlant de les actuacions realitzades i de les que es duran a terme en la pedania des de les 

diferents regidories: 

 

- Realització d’un nou consultori. 

- Rehabilitació d’instal·lacions esportives de la Marina. 
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- Millora del servei públic de neteja, i posada en marxa de la brigada de seguretat de pedanies. 

- Reparació de voreres en diferents carrers del nucli urbà. 

- Reasfaltat de carrers. 

- Reparació de l'accés que connecta l'antiga carretera amb el Pinet. 

- Obres de connexió del clavegueram amb l'N-R5. 

- Renovació dels jocs infantils, que està pendent del plec de condicions. 

 

Quant a la millora de l'espai públic: 

- El servei de neteja, que va començar a funcionar al maig, comenta que té un vessant molt important, 

com és la neteja de platges. 

- Un punt net de proximitat en plaça de l'Amistat. 

- En el nucli urbà, més agranament i més aigualeig. 

 

D'altra banda, diu que s'ha signat l'escriptura de l'adquisició del local per al futur consultori, al qual de 

moment diran ampliació del centre sociocultural per qüestions estratègiques, i en el pressupost del 2022 

s'inclourà la partida pressupostària per a rehabilitar aquestes instal·lacions. 

 

Vicente Alberola, regidor de Pedanies, explica que està aprovada per Diputació la subvenció per a 

l'actuació de reforma del poliesportiu. Diu que aquest projecte es va externalitzar perquè fora el més 

ràpid possible, i ja està en contractació a l'espera del termini de licitació. 

A més, comenta que s'ha aprovat en Junta de Govern la licitació del nou pavelló, que és un projecte 

conjunt de la Marina i amb tres pedanies més, la Foia, la Baia i Torrellano, encara que cadascun portarà 

el seu camí. Explica que en el de la Marina es farà una intervenció en el sòl i en el sostre, ja que està en 

molt males condicions; entre l'obra i la pista es posarà un aïllant, que és el que el tècnic ha donat com a 

solució, ja que s'ha usat en altres llocs, com a Carrús i ha tingut bon resultat. Explica que hi ha trencades 

dos baixants, i que quan plou, cau l'aigua en cascada, per la qual cosa cal renovar-les totalment. D'altra 

banda, s'ha netejat tot el poliesportiu de brossa i mala herba, s'ha posat un joc de cistelles noves, i també 

s'ha dotat un parell de pistes amb il·luminació. 

 

Carlos González comenta que ha quedat amb Vicente Alberola a tornar i presentar el projecte complet, 

un plec global amb quatre actuacions. La previsió és que s'inicie i s'acabe en el 2022, i respecte al futur 

consultori, igual. 

 

La representant de l'AV Pino Mar la Marina, Isabel Valentín, pregunta que si en la pedania només es farà 

en el pavelló les actuacions que s'han comentat anteriorment, ja que a més hi ha tres vestuaris 

destrossats i també es va parlar de posar cal·listènia. 

 

Vicente Alberola contesta que això també està previst i que es farà amb els excedents de Tresoreria, 

com ja s'ha fet en altres pedanies. 
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La representant d'AV Pino Mar la Marina pregunta si es farà el camp de gespa artificial. Opina que seria 

una forma que els joves es quedaren en la pedania a fer esport. 

 

El regidor de Pedanies contesta que li agradaria fer-ne un com més prompte millor, però que hi ha uns 

diners i uns problemes determinats, i que de moment no es pot arribar a tot. 

D'altra banda, comenta que es presentarà un projecte d'Esport Escolar. Considera que és molt important 

recuperar i potenciar l'esport en els xiquets i els joves. Diu que, en la seua opinió, quan el pavelló estiga 

rehabilitat, hauria d'haver-hi una competició totes les setmanes, o una vegada al mes. 

 

Puri Vives, regidora de Participació, informa sobre la banda de música, diu que pot continuar assajant 

en el centre social mentre l'espai no es necessite per a una altra cosa. Quant a l'associació de la tercera 

edat, que està sense activitat, comenta que, com que hi ha socis interessats a seguir amb aquesta, facen 

com més prompte millor les gestions amb el Registre Municipal perquè no desaparega. Sobre el punt 

wifi, explica que està en tràmits de licitació, però es retardarà per la falta de subministraments; hi ha un 

problema de desproveïment de la matèria primera que ha de vindre de fora, quan això se solucione, 

començarà a instal·lar-se. 

 

 

 

3. Precs i preguntes 

 

La representant de l’AV Pino Mar la Marina diu que tractarà diferents temes que afecten a la pedania. 

Comença parlant dels autobusos; opina que necessiten una modernització i una ampliació d'horaris. 

Explica que Esther Díaz, regidora de Mobilitat, li va dir que té preparat tot el que depén d'ella per a veure 

quina solució se li dona a aquesta petició. D'altra banda, comenta que, en uns pressupostos participatius 

de la legislatura anterior, tenen una parada d'autobús aprovada que no s'ha realitzat encara. Sobre el 

centre juvenil, explica que s'ha acabat la concessió, per la qual cosa es tancarà i tardarà a obrir-se. Tenen 

una reunió amb Joventut per a tractar aquest tema, i demanen que si és possible que amb un contracte 

menor romanga obert, encara que siga dues vesprades a la setmana, ja que s'ha aconseguit que els joves 

facen grup i vagen totes les setmanes. Ara, si es tanca durant diversos mesos serà molt difícil que tornen 

al centre. Quant als serveis de la platja, comenta que van acabar el 8 d'octubre, i que durant tot aquest 

mes la platja encara estava plena. A més, sol·licita més papereres a la platja; diu que hi ha un restaurant 

que ha col·locat les seues, perquè creu que les que hi ha són insuficients. També considera que s'ha 

d'ampliar la data del contracte perquè finalitze almenys al novembre. 

Un altre tema que planteja és la regulació de l'aparcament a les platges. Opina que a l'estiu és un caos, 

comenta que van tindre una reunió amb Esther Díaz per a parlar d'instaurar l'hora a la platja de la Marina 

com a projecte pilot. Diu que aquest estiu no ha donat temps a posar-lo en marxa, però que als 

propietaris de restaurants amb els quals es va parlar els va semblar bé el projecte, per la qual cosa 

sol·licita que es faça el pròxim estiu. 
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Carlos González contesta que aquest tema el gestiona PIMESA. Diu que una de les coses que volen fer 

des de l'Ajuntament és posar-lo de manera experimental a les platges, i l'aprovació dels hostalers li 

sembla important per a dur-lo a terme. 

 

Isabel Valentín explica que la tanca que hi ha en la pineda de la Marina baixant a la platja està molt 

deteriorada, ocorre el mateix amb el del Rebollo, i el del Pinet, per la qual cosa la gent aparca dins de la 

pineda. Sol·licita que s'arregle. 

 

Carlos González contesta que aquesta actuació correspon a Costes, i que veurà en quina situació es 

troba. 

 

Isabel Valentín diu que Costes va retirar la passarel·la del Rebollo amb la promesa de renovar-la. 

Comenta que la va telefonar el regidor de Turisme, Carles Molina, per a explicar-li com estava el tema, i 

li va comentar que Costes no considerava reposar aquesta passarel·la, perquè hi ha un accés a la platja 

que està asfaltat. Explica que va sol·licitar una reunió amb Costes per a proposar-los que col·locaren una 

passarel·la elevada amb connexió a la platja perquè no es trepitgen les dunes, perquè opina que al final 

acabaran desapareixent. D'altra banda, diu que el regidor de Turisme, li va dir que com que no s'havien 

reposat les passarel·les que s'havien llevat, hi hauria una actuació d'asfaltat fins a la platja del Rebollo, 

però que no s'ha fet res perquè s'està esperant permís de Costes. Per tant, sol·liciten a l'Ajuntament que 

els ajude a concertar una cita amb Costes i els done suport en les seues reivindicacions. 

Sobre les actuacions d'enguany que van tractar amb Héctor Díez, diu que queda pendent l'asfaltat de 

l'aparcament del centre cívic i del centre mèdic, i demana que es valore si es pot arreglar, encara que 

siga amb balast. 

Quant al carril bici, que també és per als vianants, explica que és dels més transitats, i necessita 

il·luminació. 

Sobre el Nou Pla General, comenta que Ana Arabid, regidora d'Urbanisme, va quedar a telefonar-li per 

a una reunió a la Marina, però que encara no s'ha realitzat. Informa que els veïns de la zona sud, des del 

centre cívic fins al Molí, continuen insistint que estan sense clavegueram, diu que hi havia un projecte 

fet fa anys, però que no saben que hi passa. 

Finalment, sol·licita un impuls per a la creació de rutes turístiques, senderes, i miradors ben senyalitzats. 

Opina que la Marina és un enclavament privilegiat, ja que té paratges naturals com la Serra del Molar, 

platges verges, salines i la desembocadura del riu Segura, entre altres entorns. A més que tenen l'única 

zona boscosa en terreny municipal, a part del palmerar, per la qual cosa necessiten i demanen que se'ls 

promocione com una zona turística. 

 

El representant de Club de Caçadors Búho Real, Juan Amorós, explica que la Serra del Molar s'està usant 

com a abocador; que ells intenten vigilar per a evitar-ho en la mesura del possible, i que fins i tot criden 

a la policia, però que així i tot es continua tirant fem i enderrocs. Diu que, si es diu a Urbaser, i se li envia 

la ubicació venen a recollir-ho, però que això no és la solució. 
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Comenta que des de la Conselleria se'ls va autoritzar a tancar alguns passos amb cadenats, dels quals 

ells tenen una clau i una altra el forestal, però, en la seua opinió, creu que tallar els camins tampoc és la 

solució. 

 

Carlos González contesta a les qüestions que s'han plantejat pels representants de les associacions 

assistents. 

Quant al transport col·lectiu, explica que no sols és un problema de la Marina, sinó de totes les pedanies; 

tenen ja el plec de condicions i la part tècnica, i el licitaran prompte. Diu que pretén que isca en aquesta 

legislatura, i estan treballant en aquesta qüestió. D'altra banda, diu que s'han centrat en el contracte del 

fem i neteja, que és bastant complex i prioritari, i que amb contractes d'aquestes dimensions no es pot 

treballar amb diversos alhora. També comenta que veurà què ha passat amb aquesta parada d'autobús 

dels pressupostos participatius, i si es pot resoldre. 

Quant als centres juvenils, diu que quan tinguen la reunió amb Joventut, ja es veurà com enfocar el 

tema; entén la preocupació perquè els centres juvenils no es tanquen. 

En la qüestió de l'aparcament de l'hora, té clar que cal provar, això significa que cal fer determinades 

tramitacions amb PIMESA. 

Sobre el servei de platges, opina que s'ha de tindre una visió global de les necessitats, ja que les 

passarel·les són responsabilitat de Costes, altres serveis són de la Generalitat i altres de l'Ajuntament. El 

que es plantejarà és que els serveis municipals que sí que són responsabilitat de l'Ajuntament es 

realitzen, i també veure el que es pot fer perquè Costes mantinga les passarel·les. Explica que el 

problema és que si es mantenen molt temps, i hi ha un temporal, les puga trencar. Opina que es podria 

veure una ampliació fins a l'1 de novembre, a partir d'ací, cal considerar que s'entra en una temporada 

amb altres condicions climàtiques. Quant a la tanca, es compromet a demanar-ho, unit a les passarel·les, 

ja que correspon a Costes, però caldrà esperar la contestació que segurament tardarà, perquè han 

d'atendre necessitats de tota la comunitat. 

L'asfaltat del centre cívic l'està veient Héctor Díaz; i sobre la neteja, s'està fent una campanya de 

conscienciació perquè no es facen abocaments on no es deu. Comenta que la Policia intensificarà la 

pressió sobre aquesta mena de coses. Explica que la nova contracta de neteja té un servei gratuït on es 

diu i ho recolliran, diu que això no és una solució permanent, però ajuda. 

De la reunió amb Ana Arabid, comenta que li ho ha recordat, i li ha contestat que es posarà en contacte 

amb l'associació per a realitzar-la en breu. 

Del carril bici comenta que estudiaran com l'il·luminen, es farà un projecte que segurament tindrà un 

cost considerable, per la qual cosa, de moment, això haurà de quedar-se en reserva. 

Sobre el clavegueram, diu que d'aquest tema no té informació, que no és d'Urbanisme, el porten amb 

Aigües d'Elx, s'interessarà pel que ha passat amb aquest projecte, i els informarà. En el tema de les rutes 

turístiques, opina que és molt interessant, que ho veurà amb Medi Ambient. Els informa que hi ha una 

persona a l'Ajuntament que ja ha realitzat la senyalització d'alguna ruta, i que els últims recorreguts que 

s'han posat en marxa estan funcionant molt bé, posa com a exemple el del Pantà i la ruta de les Carretes. 

Per a finalitzar, els diu que treballarà en aquesta proposta, ja que li sembla molt interessant i enllaça 

molt bé amb el que ja s'està fent. 
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Juan Amorós sol·licita que se senyalitzen les sendes de la Serra del Molar amb els dies i horaris en els 

quals hi ha permís de caça, ja que pot ocórrer un accident. D'altra banda, demana que es faça una poda 

de pins en el camí que va fins a la platja, diu que tenen molta càrrega de pinassa i cau en la carretera. 

 

Carlos González contesta que creu que la carretera no és competència de l'Ajuntament. 

 

I no havent-hi més assumptes a tractar, s'alça la sessió.  

 

Regidora de Participació Ciutadana                                                                  Tècnic/a de Participació Ciutadana
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